

第三十二屆澳門國際音樂節
32nd MACAO INTERNATIONAL MUSIC FESTIVAL



Cotai Water Jet
BUY 1 GET 1 FREE
FERRY TICKET OFFER

By presenting this coupon, any passenger who purchases a full fare Cotai Water Jet ferry ticket at the indicated ticket counters may receive another ferry ticket free of charge in the same class, either for the same sailing trip as the purchased ticket or for the return trip.

Terms & Conditions:

- Period of sailing validity is from 1st September 2018 – 30th November 2018;
- This coupon is valid only for Cotai Water Jet City Route sailing during the period of validity;
- This coupon may be used with full fare purchases only; each coupon is valid for one free ticket only;
- This coupon may not be used with other Cotai Water Jet promotions;
- The free ferry ticket issued with this coupon cannot be changed or refunded;
- Free ticket will be issued subject to seat availability;
- Free tickets are not available from 22nd September – 25th September, 29th September – 5th October 2018;
- The promotion is governed by the Terms and Conditions of Carriage of Passengers and Luggage;
- In any case, Cotai Water Jet does not take any responsibility for any problems, damages, or losses related to this coupon;
- If there is any dispute, Cotai Water Jet reserves the right to make the final decision;
- Cotai Water Jet reserves the right to amend the promotion and/or all the terms and conditions thereof without prior notice.

Cotai Water Jet designated ticket counters:

Macao - hotline : 853 2885 0595

1. Macao Taipa Ferry Terminal (Hours of Operation: 06:00-01:00)
2. Shop 612, 3/F, The Venetian Macao – Cotai Travel (Hours of Operation: 08:30-21:00)
3. Shop 1030, G/F, Sands Cotai Central – Cotai Travel (Hours of Operation: 08:30-21:00)
4. Shop 107, G/F, The Parisian Macao – Cotai Travel (Hours of Operation: 08:30-21:00)

Hong Kong - hotline : 852 2359 9990

1. Shop 305D, Shun Tak Centre (Hours of Operation : 06:00-23:30)
2. Shop 7, 1/F China Ferry Terminal (Hours of Operation : 06:45-15:30)

www.icm.gov.mo/fimm

 文化局
INSTITUTO CULTURAL

金光飛航
COTAI WATER JET

澳門金沙度假區

RESORTS MACAO

第三十二屆澳門國際音樂節
32nd MACAO INTERNATIONAL MUSIC FESTIVAL



金光飛航
買一送一
船票購買優惠

凡持此優惠券於金光飛航指定售票處購買正價去程船票，即可免費獲贈同航班同艙位去程船票一張或同艙位回程船票一張。

條款及細則：

- 優惠券適用之航班日期：2018年9月1日至2018年11月30日；
- 此券只適用於購買有效使用期限內之金光飛航市區航線航班船票；
- 此券只可於購買正價船票時使用，一張優惠券只可對應獲贈一張船票；
- 此券不可與金光飛航其他優惠同時使用；
- 憑此券購買獲贈之船票，一經確認出票將不可做任何更改及退款；
- 發出船票與否視購票時航班座位供應情況而定；
- 免費船票不適用於2018年9月22日至2018年9月25日及2018年9月29日至2018年10月5日；
- 此優惠受金光飛航承運條款和細則約束；
- 在任何情況下，金光飛航無須對任何與本優惠券有關之問題、損壞或遺失負責；
- 如有任何爭議，金光飛航保留最終決定權；
- 金光飛航保留隨時更改本條款及細則之權利，恕不另行通知。

金光飛航指定售票處：

澳門 - 熱線：853 2885 0595

1. 澳門氹仔客運碼頭 (營業時間：06:00-01:00)
2. 澳門威尼斯人 - 金光旅遊612舖 (營業時間：08:30-21:00)
3. 金沙城中心 - 金光旅遊1030舖 (營業時間：08:30-21:00)
4. 澳門巴黎人 - 金光旅遊107舖 (營業時間：08:30-21:00)

香港 - 熱線：852 2359 9990

1. 上環信德中心 (即港澳碼頭) 305D 舖 (營業時間：06:00-23:30)
2. 尖沙咀廣東道33號中港城1字樓 7號舖 (營業時間：06:45-15:30)

www.icm.gov.mo/fimm

 文化局
INSTITUTO CULTURAL

金光飛航
COTAI WATER JET

澳門金沙度假區

RESORTS MACAO



第三十二屆澳門國際音樂節

《音樂·味薈》餐飲優惠

憑券即可享以下澳門金沙度假區旗下的指定餐廳7折優惠

澳門金沙®



澳門威尼斯人®



澳門巴黎人



澳門金沙城中心



澳門金沙：金沙閣、高雅扒房、888自助餐、888美食天地

澳門威尼斯人：北方館、碧濤意國漁鄉、喜粵、皇雀印度餐廳

澳門巴黎人：巴黎人法式餐廳、巴黎人自助餐、御蓮宮、巴黎人池畔酒吧、巴黎軒

澳門金沙城中心：奧旋自助餐、朝、北方館、常滿飯莊、南方小廚、桃園

優惠期至2018年12月15日。

條款及細則：

- 此折扣優惠不適用於2018年10月1-5日；
- 請提前兩小時致電預訂；
- 折扣優惠只限定於膳食項目，且不適用於任何飲料項目及外賣服務；
- 每張優惠券只限使用一次，以每一張單及每一枱計算。每枱最多可供8位賓客享用；
- 所有消費價目均需額外10%服務費。巴黎人池畔酒吧需加10%服務費及5%政府稅；
- 此優惠不可兌換現金，亦不可與其他推廣、折扣優惠、禮券及現金券一同使用；
- 威尼斯人路氹股份有限公司、東方威尼斯人有限公司及有關餐廳保留隨時更改條款及細則的權利，恕不另行通知；
- 在任何情況下，威尼斯人路氹股份有限公司及東方威尼斯人有限公司無須對任何與此推廣活動有關之問題、損壞或遺失負責；
- 如有任何爭議，威尼斯人路氹股份有限公司及東方威尼斯人有限公司保留最終決定權。

www.icm.gov.mo/fimm



32nd Macao International Music Festival

"Taste & Music" dining offer

By presenting this coupon, guests will receive a discount of 30% off at the selected F&B outlets of the Sands Resorts Macao.

Sands® Macao



The Venetian® Macao



The Parisian Macao



Sands® Cotai Central



Sands Macao: Golden Court, Copa Steakhouse, 888 Buffet, 888 Food Court

The Venetian Macao: North, Portofino, Canton, The Golden Peacock

The Parisian Macao: Brasserie, Le Buffet, Lotus Palace, Parisian Pool Bar, La Chine

Sands Cotai Central: Grand Orbit, Dynasty 8, North, Rice Empire, Southern Kitchen, Yum Cha

Offer is valid till 15th December 2018.

Terms & Conditions:

- Discount is not available during 1st – 5th October 2018;
- Reservation is required at least two hours prior to dining;
- Offer is applicable to dine-in food only. Beverage and take away service are not applicable;
- Offer can only be enjoyed once per transaction and per table with a maximum of 8 people per table;
- All prices are subject to 10% service charge, except for prices in the Parisian Pool Bar which are subject to 10% service charge and 5% government tax;
- This offer cannot be redeemed for cash or used in conjunction with any other promotions, discounts, vouchers or cash coupons;
- Venetian Cotai Limited and Venetian Orient Limited and respective restaurants reserve the right to amend and change this promotion and/or any applicable terms and conditions thereof without prior notice;
- In any case, Venetian Cotai Limited and Venetian Orient Limited do not take any responsibility for any problems, damages, or losses related to this promotion;
- If there is any dispute, the Venetian Cotai Limited and Venetian Orient Limited reserve the right to make the final decision.

www.icm.gov.mo/fimm

